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Forespørgsel vedrørende Aarhus Kommunes kunstindkøb 

 

 
Vi har stor interesse for de kunstværker, som Aarhus kommune gennem 
mange år har indkøbt. Det drejer sig om kunstværker såsom malerier, 
inden- og udendørs skulpturer m.m. 
 
Konkret ønsker denne forespørgsel at få belyst:   

- Hvordan disse kunstværker er registreret.  
- Hvordan føres der tilsyn med kunstværkerne.  
- Om man har en politisk vedtaget kunststrategi for indkøb til 

placering i det offentlige rum. 
- Hvem der forestår den løbende opgave med placering, registrering 

og renovering af kunst.  
- Om man har en instans, der årligt fremlægger en renoveringsplan til 

godkendelse af Kultur og Borgerservice. 
 

- Vi vil gerne se, hvordan registreringen er helt konkret og også, om 
der er sket en udvikling hen over årene. Vi beder derfor til belysning 
af dette om data på værker af Albert Bertelsen samt den sidst 
indkøbte kunstner. 

 
- Vi vil tillige gerne vide, hvordan det foregår i praksis trin for trin. 

Med andre ord beder vi om en beskrivelse af, hvordan man får et 
kunstværk på sin institution/sit kontor, hvis man ønsker det. 

 
 
Lone Hindø, Byrådsmedlem 

Steen Bording Andersen, Byrådsmedlem  

Hüseyin Arac, Byrådsmedlem  

Alle medlemmer af Kulturudvalget (S) 


